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SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Atklātā sēde 

 
2025. gada 15. maijā Nr.5 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēdi atklāj plkst. 09:00 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Jānis Baiks 
 
Protokolē – Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītājas vietniece Santa 
Jarceva 
 
Sēdē piedalās 18 deputāti: 
Andrejs Gluhovs, Andris Klepers (no 2.jautājuma), Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks (līdz 
22.jautājumam), Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis 
 
Nepiedalās 1 komitejas loceklis: 
Mareks Bērziņš - komandējumā 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Ilze Beķere – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 
Jolanta Brūniņa - Būvvaldes vadītāja, arhitekte 
Jānis Zvirbulis - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 
Inta Štefenberga - Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Kaija Muceniece – Sociālo lietu pārvaldes vadītāja 
Baiba Tūtina - Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Olga Ozola - Personāla nodaļas vadītāja vietniece 
Vineta Pūce - Starptautiskā tūrisma speciāliste - Tūrisma pārvalde 
Rihards Zalte - Sporta pārvaldes vadītājs 
Ilze Kapmale - Izglītības satura un kvalitātes vadītāja - Izglītības pārvalde 
Sandra Dragone – Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 
Iveta Pāže – Izglītības pārvaldes vadītāja 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Iveta Blūma – Valmieras muzeja direktore 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Zaiga Auniņa - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Agnese Smalkā-France - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļas juriste 
Gunta Liepiņa - Saimnieciskās nodaļas Īpašuma apsaimniekošanas speciāliste - Kocēnu apvienības 
pārvalde 
Sandis Svarinskis - Izpilddirektora vietnieks/ Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta 
nodaļas vadītājs 



Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Ieva Meldere - Vecākā īpašuma speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Gints Bērtiņš - Vecākais īpašumu speciālists - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Līga Bieziņa - Attīstības nodaļas vadītājas vietniece, attīstības plānotāja - Attīstības pārvalde 
 
Uzaicinātās personas: 
Ivaise Melkere – Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” vadītāja pie jautājuma “Par 
Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” Attīstības plāna 2025.-2028.gadam 
saskaņošanu” 
 
Darba kārtība: 
1.  Par darba kārtību kopumā 

2.  Par Valmieras novada Būvvaldes 18.03.2025. lēmuma Nr.BIS BV 5.11 2025-14 “Lēmums 
par iepriekšējā stāvokļa atjaunošanu” apstrīdēšanu 

3.  Saistošie noteikumi "Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2025.gada saistošajos 
noteikumos Nr.146 "Par Valmieras novada pašvaldības 2025.gada budžetu"". 

4.  Saistošie noteikumi "Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentiem, kuri apgūst 
ģimenes (vispārējās prakses) ārsta specialitāti" 

5.  Par precizējumu Valmieras novada pašvaldības domes 2025.gada 27.marta saistošajos 
noteikumos Nr.148 “Valmieras novada pašvaldības teritorijas kopšanas un būvju 
uzturēšanas noteikumi” 

6.  Par komandējumu uz Vāciju 

7.  Par Valmieras pārstāvja izvirzīšanu Hanzas pilsētu savienības valdē 

8.  Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

9.  Par Valmieras novada pašvaldības izglītības iestāžu amatu sarakstiem 

10.  Par finansējuma piešķiršanu 

11.  Par finansējuma piešķiršanu florbola turnīra organizēšanai 

12.  Par apbalvojuma “Par teicamām sekmēm mācību darbā” apmēra noteikšanu Valmieras 
novada pašvaldības dibināto vispārējās izglītības iestāžu izglītojamajiem 

13.  Par apbalvojuma “Par sasniegumiem interešu, profesionālās ievirzes un profesionālajā 
izglītībā” apmēra noteikšanu 

14.  Par apbalvojuma apmēra noteikšanu izglītojamajiem par sasniegumiem mācību priekšmetu 
olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības darbu konferencēs 

15.  Par apbalvojuma apmēra noteikšanu pedagogiem, kuru izglītojamajiem ir sasniegumi 
mācību priekšmetu olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības darbu konferencēs 

16.  Par Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” Attīstības plāna 2025. 
2028.gadam saskaņošanu 

17.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 25.07.2024. lēmumā Nr.394 “Par Valmieras 
Gaujas krasta vidusskolas - attīstības centra izglītības programmu īstenošanas vietām” 

18.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.06.2022. lēmumā Nr.420 (protokols 
Nr.12, 39.§) “Par Valmieras novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu maksas 
pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 



19.  Par grozījumiem Strenču Mūzikas skolas nolikumā 

20.  Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mūzikas un mākslas jomā) Mazsalacas 
mūzikas un mākslas pamatskolai 

21.  Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas dalībai projektā “Skice. Forma. 
Bronza.” 

22.  Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna 
aktualizēšanu 

23.  Par Valmieras viduslaiku pils attīstības stratēģijas 2025.-2031.gadam apstiprināšanu 

24.  Par atbalstu projekta “Valmieras pils viesu istabas izveide” iesnieguma iesniegšanai 

25.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.05.2024. lēmumā Nr.253 “Par 
atbalstu projekta “Valmiermuižas parka infrastruktūras pilnveide” iesnieguma iesniegšanai” 

26.  Par Valmieras novada pašvaldības dalību Valsts izglītības attīstības aģentūras atbalsta 
programmā “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” 

27.  Par atbalstu Valmieras novada Attīstības pārvaldes dalībai projektā “Atbalsta sistēmas un 
mehānismu izvērtēšana jauniešu ar ierobežotām iespējām sociālajai un ekonomiskajai 
iekļaušanai Valmieras novadā” 

28.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 24.04.2025. lēmumā Nr.218 “Par 
projekta “Inventāra iegāde brīvā laika pavadīšanai” iesniegšanu” 

29.  Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības izglītības iestādes infrastruktūras 
attīstības projekta “Izglītības iestādes ēkas jumta seguma nomaiņa Skolas ielā 11, Matīši, 
Valmieras novadā” īstenošanai 

30.  Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības transporta infrastruktūras projekta 
“Pulkveža Brieža ielas gājēju ietves un asfalta seguma virskārtas atjaunošana Strenčos, 
Valmieras novadā” īstenošanai 

31.  Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes ārsta praksei nedzīvojamām 
telpām Alejas ielā 8, Kocēnos Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

32.  Par nomas maksas samazinājumu Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “APTIEKA DIKĻI” 
nedzīvojamām telpām “Grāvelsiņos”, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 

33.  Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

34.  Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” 

35.                                                                                                Par nekustamā īpašuma “Vidzemnieku grāvja tilts”, Vilpulkas pagastā, Valmieras novadā, 
kadastra Nr.9694 005 0198 pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības īpašumā 

36.  Par nekustamā īpašuma Valkas iela 4, Rencēnos, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, 
atkārtotu nodošanu atsavināšanai                                                                                 

37.  Par nekustamā īpašuma “Skudras”, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 
nodošanu atsavināšanai 

38.  Par nekustamā īpašuma “Leimaņi”, Plāņu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu 
atsavināšanai 



39.  Par nekustamā īpašuma “Smilgas”, Brenguļu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

40.  Par nekustamā īpašuma Kronvalda iela 7, Rencēni, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

41.  Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-6, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

42.  Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-7, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

43.  Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-16, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

44.  Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 1-9, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

45.  Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 6-10, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

46.  Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 3-19, Zilākalnā, Zilākalna pagastā, Valmieras novadā, 
atsavināšanu 

47.  Par izcērtamās koksnes cirsmā “Stāvie krasti”, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

48.  Par izcērtamās koksnes cirsmā “Astras”, Ēveles pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

49.  Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un “Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, 
Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai 

50.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 009 0072 nodošanu īpašumā bez 
atlīdzības 

51.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9666 004 0193 nodošanu īpašumā bez 
atlīdzības 

52.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9672 001 0081 nodošanu īpašumā bez 
atlīdzības 

53.  Saistošie noteikumi “Par kārtību, kādā Valmieras novada pašvaldība organizē un pieprasa 
samaksu no vecākiem par ārpusģimenes aprūpes pakalpojumu” 

54.  1.PAPILDU JAUTĀJUMS Saistošie noteikumi "Valmieras novada pašvaldības iedzīvotāju 
padomju nolikums" 

55.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par pabalstiem un sociālajām garantijām Valmieras novadā 

56.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par Visvalža Lāča piemiņas godināšanu ar ielas nosaukumu 
Valmierā 

57.  
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par Valmieras novada izglītības iestāžu prioritāriem 
remontdarbiem 

 
 
Sēdes vadītājs Jānis Baiks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
 
 
 
 



1.§ 
Par darba kārtību kopumā 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Edvīns Straume 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks sniedz priekšlikumu no darba kārtības izņemt 5.jautājumu “Par 
lokālplānojuma, kas groza Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012.-2024.gadam, vēja parkam 
Matīšu pagastā, Valmieras novadā, apstiprināšanu”, jo nav saņemts Enerģētikas un valsts 
aģentūras atzinums un 36.jautājumu “Par nekustamo īpašumu Vanagu ielā 4A, Valmiermuižā, 
Valmieras pagastā, Valmieras novadā”, jo vēl līdz galam nav panākta vienošanās starp SIA 
“KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA”’ un Burtnieku apvienību. Min, ka darba kārtībā iekļauts viens 
papildu jautājums un trīs informatīvi jautājumi. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks aicina balsot par sēdes darba kārtību ar veiktajām izmaiņām. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna 
Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja apstiprina sēdes darba 
kārtību ar veiktajām izmaiņām. 
 
9:03 sēdes zālē ienāk Andris Klepers 
 
 

2.§ 
Par Valmieras novada Būvvaldes 18.03.2025. lēmuma Nr.BIS BV 5.11 2025-14 “Lēmums par 

iepriekšējā stāvokļa atjaunošanu” apstrīdēšanu 

 
Ziņo: Ilze Beķere 
 
Izsakās: Jolanta Brūniņa, Jānis Baiks, Vugars Ecmanis 
 
Ziņotāja ziņo, ka atkārtoti izskatot lietu pēc būtības un abu pušu sniegto viedokli, radās šaubas par 
saimniecības ēkas būvniecības laiku. Proti, īpašniece ir norādījusi, ka ēka būvēta 1989.gadā un 
pārbūve veikta 1991./1992.gadā. Ņemot vērā pastāvošo tiesu praksi, ka tik veca būvniecība netiek 
pārvērtēta, tā sauktā padomju laika būvniecība, tiek pieņemts atcelt lēmumu un izbeigt lietu. 
Būvvalde sniedz savu komentāru. Norāda, ka šis ir ļoti labs piemērs gan kaimiņu attiecībām, gan 
būvniecības lietu dokumentu sakārtošanā. Ir uzradies jauns kaimiņš, kas izmanto visas savas 
tiesības un tādā veidā pamudināja kaimiņus sakārtot savas būvniecības lietas. Cilvēki ir sameklējuši 
vecos dokumentus un ir raduši iespēju ierakstīt būvi zemesgrāmatā ar likumiskām metodēm. 
Deputāts Vugars Ecmanis jautā pret ko īsti iebilst kaimiņš? Par to, ka tuvu sētai? Jolanta Brūniņa 
skaidro, ka kaimiņam traucē būves tuvums sētai un liekas, ka notekūdeņi arī tek viņa īpašumā un 
bojā to. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks lūdz deputātus balsot. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada Būvvaldes 18.03.2025. lēmuma 

Nr.BIS BV 5.11 2025-14 “Lēmums par iepriekšējā stāvokļa atjaunošanu” apstrīdēšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



3.§ 
Saistošie noteikumi 

"Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2025.gada saistošajos noteikumos Nr.146 "Par 
Valmieras novada pašvaldības 2025.gada budžetu"". 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš 
 
Ziņotāja iepazīstina deputātus par budžeta pozīcijām, kas un kur tiek grozīts. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu "Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 

2025.gada saistošajos noteikumos Nr.146 "Par Valmieras novada pašvaldības 2025.gada 
budžetu""; 

2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 
Saistošie noteikumi 

"Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentiem, kuri apgūst ģimenes (vispārējās 
prakses) ārsta specialitāti" 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Baiba Tūtina, Jānis Baiks, Edgars Grandāns, Andris Klepers, Kaspars 
Kļaviņš 
 
Ziņotāja ziņo par saistošo noteikumu būtību. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas vai katrai kategorijai (ārstam rezidentam, māsām un ģimenes 
ārstu rezidentiem) mēs taisām savus noteikumu? Vai nevar izveidot vienus saistošo noteikumus, 
kuros pieminētas visas kategorijas? 
Baiba Tūtina un Jānis Baiks skaidro, ka katros noteikumos ir noteiktas dažādas kompetences. Pēc 
šiem saistošajiem noteikumiem, par ģimenes ārsta rezidentiem, lēmumu pieņem Sociālo lietu 
pārvalde, pēc otriem (jau esošiem – par ārstiem rezidentiem un māsām) saistošajiem noteikumiem 
lēmumu pieņem ārstniecības iestāde. 
Deputāts Edgars Grandāns atzīst, ka pasākums ir ļoti vajadzīgs un nepieciešams. Sniedz pārdomas 
par ģimenes ārstu rezidentu piesaisti lauku teritorijām. 
Deputāts Andris Klepers noteikumos rosina paredzēt divas pakāpes (pilsēta un lauku teritorija). 
Deputāts Kaspars Kļaviņš interesējas vai šobrīd strādājam esošā budžeta ietvaros? Vai finansējumu 
pārvirzām no ārstiem rezidentiem uz ģimenes ārstiem rezidentiem? 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka ģimenes ārsti rezidenti ir atsevišķs budžets. Mums 
paliek gan ārsti rezidenti, gan māsas, gan ģimenes ārsti rezidenti. Slēdz debates un aicina balsot. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu "Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

rezidentiem, kuri apgūst ģimenes (vispārējās prakses) ārsta specialitāti"; 
2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 



3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 
Par precizējumu Valmieras novada pašvaldības domes 2025.gada 27.marta saistošajos 

noteikumos Nr.148 “Valmieras novada pašvaldības teritorijas kopšanas un būvju 
uzturēšanas noteikumi” 

 
Ziņo: Jānis Zvirbulis 
 
Ziņotājs ziņo, ka saņemti VARAM iebildumi, līdz ar to tiek precizēti saistošie noteikumi. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Par precizējumu Valmieras novada pašvaldības 

domes 2025.gada 27.marta saistošajos noteikumos Nr.148 “Valmieras novada pašvaldības 
teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas noteikumi””; 

2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 
Par komandējumu uz Vāciju 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks norāda, ka tie deputāti, kas piedalīsies komandējumā, tie 
balsojumā nepiedalās. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, 
Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Guntis Gladkins), "Nepiedalās" – 2 (Guna Ķibere, Jānis Baiks), Kopīgā 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par komandējumu uz Vāciju”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 
Par Valmieras pārstāvja izvirzīšanu Hanzas pilsētu savienības valdē 

 
Ziņo: Vineta Pūce 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Guntis Gladkins, Baiba 
Tūtina 
 
Ziņotāja ziņo, ka no Hanzas pilsētas savienības ir saņemts uzaicinājums kā Valmieru izvirzīt Hanzas 
pilsētas savienības valdē. Informē, ka Hanzas pilsētas savienības valde sastāv no piecām pilsētām 
-  no Vācijas, Skandināvijas, Baltijas un Nīderlandes, kur prezidents vienmēr ir Lībekas mērs. Valdes 
darbības termiņš ir trīs gadi. 



Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks interesējas, ko mēs virzām uz valdi? Kādi pārstāvji ir deleģēti 
citās pilsētās un cik ir jāparedz budžets šim pasākumam? 
Deputāts Andris Klepers norāda, ka pie šāda pilsētu sastāva mēs varam kaut ko ietekmēt par labu 
sev. Jānosaka stratēģiski mērķi. Interesējas vai Tūrisma pārvaldei ir aktīva pozīcija un savi aprēķini? 
Deputāts Edvīns Straume rosina valdei virzīt Andri Kleperu. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš piekrīt, ka lēmumā jābūt norādītam konkrētam amatam un kandidatūrai. 
Deputāts Guntis Gladkins norāda, ka būt valdē ir liela iespēja ietekmēt gan finansējumu, gan 
projektus. Valdē ir jābūt labam runas vīram. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks norāda, ka lēmumā jābūt norādītam konkrētam vārdam un 
uzvārdam. Iespēja ir jāizmanto. Lūdz Andri Kleperi līdz domes sēdei padomāt par iespēju piedalīties. 
Lūdz deputātus balsot un līdz domes sēdei precizēt lēmuma projekta 3.un 4.punktu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras pārstāvja izvirzīšanu Hanzas pilsētu 

savienības valdē” ar labojumiem; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
9.54 no sēdes zāles iziet V.Ecmanis 
 
 

8.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības izglītības iestāžu amatu sarakstiem 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības izglītības iestāžu amatu 

sarakstiem”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 



9.57 sēdes zālē atgriežas V.Ecmanis 
 
 

10.§ 
Par finansējuma piešķiršanu 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Uldis Jansons, Toms Upners, Guntis Gladkins, Kaspars Kļaviņš 
 
Ziņotājs ziņo, ka ir saņemts iesniegums, kas skar mūsu labāko peldētāju, kas šobrīd studē un peld 
Amerikas Savienotajās Valstīs. Sporta vienībā viņš netika iekļauts, jo ikdienā nedarbojas uz vietas 
novadā. Lūdz finansiālu atbalstu, lai piedalītos Pasaules Studentu Universiādē. Ļoti perspektīvs un 
labs sportists. 
Deputāts Toms Upners jautā vai peldēšanas federācija arī kaut kā palīdz? Rihards Zalte skaidro ka 
tieši ar šo pasākumu nē, jo tas nav obligāts pasākums. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš norāda, ka Universiāde nav novada jautājums, bet gan valsts jautājums. 
Interesējas vai pašā pārvaldē ir kārtīgi izdiskutēts šis jautājums. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks pārtrauc debates un aicina balsot. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Marika Grūsle, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Kaspars Kļaviņš, Reinis Muižnieks), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par finansējuma piešķiršanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 
Par finansējuma piešķiršanu florbola turnīra organizēšanai 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Andris Klepers, Toms Upners, Kaspars Kļaviņš 
 
Ziņotājs ziņo, ka saņemts iesniegums ar lūgumu piešķirt finansējumu florbola turnīra organizēšanai. 
Finansējums paredzēts balvu fondam un apbalvojumiem. 
Deputāts Edvīns Straume norāda, ka biedrībai šis turnīrs ir tradicionāli katru gadu. Kāpēc biedrība 
nestartē vispārējā kārtībā kā mūsu saistošajos noteikumos ierakstīts? 
Deputāts Jānis Dainis skaidro, ka biedrībai šis ir vasaras florbola turnīrs, kas piesaista dažādas 
apkārtējās komandas. Te piedalās komandas, kas pašas sevi finansē. 
Deputāts Toms Upners rosina turpmāk šāda veida finansējumu virzīt projekta konkursa ietvaros. Tā 
ir savlaicīga plānošana, bet visiem zināma. Finansējuma pozīcija ir tāda, ko var sarunāt ar 
uzņēmējiem. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks rosina nākotnē turnīru iekļaut budžetā. Jo turnīrs ir ļoti labs, kur 
sabrauc daudz dalībnieku un tiek veicināts tautas sports. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – 1 (Toms Upners), "Atturas" – 1 (Guntis Gladkins), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par finansējuma piešķiršanu florbola turnīra organizēšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



12.§ 
Par apbalvojuma “Par teicamām sekmēm mācību darbā” apmēra noteikšanu Valmieras 

novada pašvaldības dibināto vispārējās izglītības iestāžu izglītojamajiem 

 
Ziņo: Ilze Kapmale 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Andris Klepers, Iveta Pāže 
  
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbalvojuma “Par teicamām sekmēm mācību darbā” 

apmēra noteikšanu Valmieras novada pašvaldības dibināto vispārējās izglītības iestāžu 
izglītojamajiem”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
10.09 no sēdes zāles iziet A.Gluhovs 
 
 

13.§ 
Par apbalvojuma “Par sasniegumiem interešu, profesionālās ievirzes un profesionālajā 

izglītībā” apmēra noteikšanu 

 
Ziņo: Ilze Kapmale 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbalvojuma “Par sasniegumiem interešu, profesionālās 

ievirzes un profesionālajā izglītībā” apmēra noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 
Par apbalvojuma apmēra noteikšanu izglītojamajiem par sasniegumiem mācību priekšmetu 

olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības darbu konferencēs 

 
Ziņo: Ilze Kapmale 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbalvojuma apmēra noteikšanu izglītojamajiem par 

sasniegumiem mācību priekšmetu olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības darbu 
konferencēs”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



15.§ 
Par apbalvojuma apmēra noteikšanu pedagogiem, kuru izglītojamajiem ir sasniegumi 
mācību priekšmetu olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības darbu konferencēs 

 
Ziņo: Ilze Kapmale 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbalvojuma apmēra noteikšanu pedagogiem, kuru 

izglītojamajiem ir sasniegumi mācību priekšmetu olimpiādēs un skolēnu zinātniskās pētniecības 
darbu konferencēs”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
10.14 no sēdes zāles iziet V.Ecmanis 
 
 

16.§ 
Par Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” Attīstības plāna 

2025.- 2028.gadam saskaņošanu 

 
Ziņo: Sandra Dragone, Ivaise Melkere 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Iveta Pāže, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš 
 
10.20 sēdes zālē atgriežas A.Gluhovs un V.Ecmanis 
 
PII “Burtiņš” vadītāja iepazīstina deputātus ar iestādes attīstības plānu, to mērķiem un vīzijām. Līdz 
domes sēdei attīstības plānu ievietos jaunajā veidnē. Vērš uzmanību uz SVID analīzes vājajām 
pusēm un draudiem: 1) Sociālā pedagoga nodrošinājums. Aicina domāt par vienotu koeficientu 
visiem speciālistiem; 2) Pedagogu aizvietošana slimošanas laikā, jo rodas pārslodze; 3) Āra nojumes 
trūkums bērnudārza teritorijā; 4) Vecāku iesaiste – nav atgriezeniskās saites; 5) Par asistentu 
nodrošināšanu. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks lūdz komentāru no Izglītības pārvaldes par speciālistu 
izlīdzināšanu. Iveta Pāže sniedz komentārus. Norāda, ka valsti šobrīd sociālos pedagogus nemaz 
negatavo. Ar rudeni iespējams, ka sāks gatavot. Līdz ar to viņu nav daudz. Šobrīd proporcija ir 1/450. 
PII “Burtiņš” vadītāja norāda, ka proporcijai vajadzētu būt 1/200. 
Deputāts Andris Klepers  norāda, ka iestādes redzējums ir ļoti labs. Labs redzējums kopienas 
iesaistei. Senioru līdzdalība bērnu pasākumos. 
Deputātam Kasparam Kļaviņam ir jautājums par attīstības plānu. Par paredzēto piebūvi un bērnu 
skaitu.  
Domes priekšsēdētājs aicina deputātus balsot. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” 

Attīstības plāna 2025.-2028.gadam saskaņošanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



17.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 25.07.2024. lēmumā Nr.394 “Par Valmieras 
Gaujas krasta vidusskolas - attīstības centra izglītības programmu īstenošanas vietām” 

 
Ziņo: Sandra Dragone 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 25.07.2024. 

lēmumā Nr.394 “Par Valmieras Gaujas krasta vidusskolas - attīstības centra izglītības programmu 
īstenošanas vietām””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.06.2022. lēmumā Nr.420 (protokols 

Nr.12, 39.§) “Par Valmieras novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu maksas 
pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

 
Ziņo: Sandra Dragone 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

30.06.2022. lēmumā Nr.420 (protokols Nr.12, 39.§) “Par Valmieras novada pašvaldības 
vispārējās izglītības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 
Par grozījumiem Strenču Mūzikas skolas nolikumā 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Strenču Mūzikas skolas nolikumā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 



20.§ 
Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mūzikas un mākslas jomā) Mazsalacas 

mūzikas un mākslas pamatskolai 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mūzikas 

un mākslas jomā) Mazsalacas mūzikas un mākslas pamatskolai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 
Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas dalībai projektā “Skice. Forma. 

Bronza.” 

 
Ziņo: Sandra Dragone 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas 

dalībai projektā “Skice. Forma. Bronza.””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

22.§ 
Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna 

aktualizēšanu 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Jānis Baiks  
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada Attīstības programmas 

2022.- 2028.gadam Investīciju plāna aktualizēšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
10.49 sēdi pamet J.Upenieks 
 
 
 
 



23.§ 
Par Valmieras viduslaiku pils attīstības stratēģijas 2025.-2031.gadam apstiprināšanu 

 
Ziņo: Evija Nagle, Iveta Blūma 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks 
 
Deputāts Andris Klepers norāda ka pietrūkst divas lietas – apmeklētāju skaits un pasākumi 
starptautiskai publikai. Labprāt pieslēgtos, lai līdz domes sēdei papildinātu stratēģiju. 
Deputāts Edvīns Straume min, ka katrs šāds uzsaukums ir jāizmanto. Aicina neatlikt un neaizmirst 
saglabāt ēku Ezera ielā 8, Burtniekos. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš jautā par teritoriju un cilvēku plūsmu, kas var veidoties, ja projekts tiks 
īstenots. Vai tiek domāts, kā palīdzēt plūsmas infrastruktūras apkalpošanas (ēdināšana, tualetes, 
suvenīri u.c.) nodrošināšanai? 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka šobrīd viss tiek nodrošināts. Ir nepieciešama lielāka 
teritorijas apmeklētāju plūsma. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras viduslaiku pils attīstības stratēģijas 2025.-

2031.gadam apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

24.§ 
Par atbalstu projekta “Valmieras pils viesu istabas izveide” iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Uldis Jansons, Jānis Baiks 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks norāda, ka vecpilsētu vajag iedzīvināt ar dažādiem pasākumiem. 
Ļoti laba vieta pasākumiem. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta “Valmieras pils viesu istabas izveide” 

iesnieguma iesniegšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

25.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 30.05.2024. lēmumā Nr.253 “Par 

atbalstu projekta “Valmiermuižas parka infrastruktūras pilnveide” iesnieguma iesniegšanai” 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Andris Klepers, Evija Voitkāne, Vugars Ecmanis, Uldis 
Jansons 



 
Ziņotāja ziņo, ka projekts ir pārskatīts jau vairākas reizes. Uzstādāmais modulis ir specifisks, 
paredzēts vieglai kopšanai un ar visu aprīkojumu, kas ir vandālisma drošs. Projektu sadārdzina 
kultūrvēsturiskā vide, kas prasa šī moduļa apdarināšanu, kā arī komunikācijas un labiekārtošanas 
darbi. Šis ir saimnieciski un ekonomiski izdevīgākais variants. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks min, ka iepirkumā bija vairāki pretendenti. Šis ir lētākais variants. 
Deputāts Edvīns Straume rosina, lai šo projektu skata kopā ar Muižas tornīti. Vai ir domāts, ka 
nākotnē arī tornītim varēs pievilkt komunikācijas? 
Deputāts Andris Klepers skaidro, ka reforma lika pārvērtēt visu. Pēc reformas nāca klāt reģionālas 
nozīmes statuss, esošajam valsts un vietējam nozīmes statusam. Mums jāpārskata viss 
Valmiermuižas komplekss kopumā un jāvirza uz valsts nozīmes statusu. 
Evija Voitkāne sniedz komentāru, ka Kultūras mantojuma pārvalde ir sniegusi atbildi, ka viņiem 
iepriekš nav veidojusies laba sadarbība ar pašvaldību. Lūdz Edvīnam Straumem pastāstīt, kas tur 
īsti bija. Deputāts Edvīns Straume skaidro, ka Kultūras mantojuma pārvalde savā laikā gribēja 
aptvert lielu perimetru. Tai laikā pašvaldība īsti neparakstijās uz šo, tikai atsevišķiem objektiem. 
Pašiem “vēstures sargātājiem” būtu jāsaprot cik liels tas vēsturiskais perimetrs varētu būt šim muižas 
kompleksam. Jo katram uzņēmējam, kas atrodas šai teritorijā, ir sava interese un katrs šāds 
vēsturisks apzīmējums uzliek zināmus ierobežojumus. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

30.05.2024. lēmumā Nr.253 “Par atbalstu projekta “Valmiermuižas parka infrastruktūras 
pilnveide” iesnieguma iesniegšanai””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

26.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības dalību Valsts izglītības attīstības aģentūras atbalsta 

programmā “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Vugars Ecmanis, Jānis Baiks, Iveta Pāže 
 
Deputāts Vugars Ecmanis interesējas vai mums ir paredzētas nometnes tiem bērniem, kas 
sasnieguši labas sekmes mācībās, sasniegumi olimpiādēs. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka mums jau ir tādas. Iveta Pāže papildina, ka mums ir 
nometņu projekta konkurss un tur ir 16 dažādu veidu nometnes. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības dalību Valsts izglītības 

attīstības aģentūras atbalsta programmā “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu 
nometnēm””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 

 
 
 



27.§ 
Par atbalstu Valmieras novada Attīstības pārvaldes dalībai projektā “Atbalsta sistēmas un 

mehānismu izvērtēšana jauniešu ar ierobežotām iespējām sociālajai un ekonomiskajai 
iekļaušanai Valmieras novadā” 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras novada Attīstības pārvaldes dalībai 

projektā “Atbalsta sistēmas un mehānismu izvērtēšana jauniešu ar ierobežotām iespējām 
sociālajai un ekonomiskajai iekļaušanai Valmieras novadā””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 
 

28.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 24.04.2025. lēmumā Nr.218 “Par 

projekta “Inventāra iegāde brīvā laika pavadīšanai” iesniegšanu” 

 
Ziņo: Zaiga Auniņa 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Evija Nagle, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

24.04.2025. lēmumā Nr.218 “Par projekta “Inventāra iegāde brīvā laika pavadīšanai” 
iesniegšanu””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

29.§ 
Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības izglītības iestādes infrastruktūras 
attīstības projekta “Izglītības iestādes ēkas jumta seguma nomaiņa  Skolas ielā 11, Matīši, 

Valmieras novadā” īstenošanai 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības 

izglītības iestādes infrastruktūras attīstības projekta “Izglītības iestādes ēkas jumta seguma 
nomaiņa  Skolas ielā 11, Matīši, Valmieras novadā” īstenošanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 



30.§ 
Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības transporta infrastruktūras 

projekta “Pulkveža Brieža ielas gājēju ietves un asfalta seguma virskārtas atjaunošana 
Strenčos, Valmieras novadā” īstenošanai 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības 

transporta infrastruktūras projekta “Pulkveža Brieža ielas gājēju ietves un asfalta seguma 
virskārtas atjaunošana Strenčos, Valmieras novadā” īstenošanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 
 

31.§ 
Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes ārsta praksei nedzīvojamām 

telpām Alejas ielā 8, Kocēnos Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes 

ārsta praksei nedzīvojamām telpām Alejas ielā 8, Kocēnos Kocēnu pagastā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

32.§ 
Par nomas maksas samazinājumu Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “APTIEKA DIKĻI” 

nedzīvojamām telpām “Grāvelsiņos”, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Izsakās: Inta Štefenberga, Jānis Baiks, Baiba Tūtina 
 
Inta Štefenberga lūdz pārskatīt lēmuma projektu. Aptieka ir saimnieciskās darbības veicējs, pelnoša 
nozare.  Lai piešķirtu atlaidi, ir noteikti Ministra kabineta noteikumi un savi nosacījumi. Domes 
priekšsēdētājs Jānis Baiks nepiekrīt viedoklim. Mums jānovērtē, ka Dikļos vispār ir aptieka. Līdz 
domes sēdei liek papildināt lēmumu, lai varētu atbalstīt. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna 
Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Kaspars 
Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – 1 (Andris Klepers), "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nomas maksas samazinājumu Sabiedrībai ar ierobežotu 

atbildību “APTIEKA DIKĻI” nedzīvojamām telpām “Grāvelsiņos”, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras 
novadā”; 



2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

33.§ 
Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

34.§ 
Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Uldis Jansons, Sandis Svarinskis 
 
Sandis Svarinskis papildina, ka šis jautājums bija uzlikts uz iepriekšējo domes sēdi, bet tad 
Kapitālpārvaldības nodaļa kapitālsabiedrībai palūdza plašāku skaidrojumu un pamatojumu. Tas 
šobrīd ir sagatavots, iesniegts un arī pamatots. Pamatojums ir krietni pārliecinošāks nekā iepriekš 
bija sagatavots. 
Deputāts Uldis Jansons uzver, ka šo vajadzētu skatīt kontekstā ar visu pašvaldības darbinieku 
algām. Arī Sporta skolā apkopēja tīra līdz vēlai naktij.  
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Uldis Jansons), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par piekrišanu personāla izmaksu palielinājumam SIA 

“Valmieras Olimpiskais centrs””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
11.34 no sēdes zāles iziet U.Jansons 
 
 

35.§ 
Par nekustamā īpašuma “Vidzemnieku grāvja tilts”, Vilpulkas pagastā, Valmieras novadā, 

kadastra Nr.9694 005 0198 pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības īpašumā 

 
Ziņo: Ivo Virsis 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 



Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Vidzemnieku grāvja tilts”, Vilpulkas 

pagastā, Valmieras novadā, kadastra Nr.9694 005 0198 pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības 
īpašumā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
11.37 sēdes zālē atgriežas U.Jansons 
 
 

36.§ 
Par nekustamā īpašuma Valkas iela 4, Rencēnos, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, 

atkārtotu nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Valkas iela 4, Rencēnos, Rencēnu 

pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

37.§ 
Par nekustamā īpašuma “Skudras”, Rencēnu  pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Skudras”, Rencēnu  pagastā, 

Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

38.§ 
Par nekustamā īpašuma “Leimaņi”, Plāņu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Leimaņi”, Plāņu pagastā, 
Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

39.§ 
Par nekustamā īpašuma “Smilgas”, Brenguļu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Smilgas”, Brenguļu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

40.§ 
Par nekustamā īpašuma Kronvalda iela 7, Rencēni, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Kronvalda iela 7, Rencēni, Rencēnu 

pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

41.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-6, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-6, Sedā, Valmieras 

novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 



42.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-7, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-7, Sedā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

43.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-16, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-16, Sedā, Valmieras 

novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

44.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 1-9, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 1-9, Sedā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

45.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 6-10, Sedā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 6-10, Sedā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

46.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 3-19, Zilākalnā, Zilākalna pagastā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Miera ielā 3-19, Zilākalnā, Zilākalna 

pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

47.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmā “Stāvie krasti”, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Baiks 
 
Deputāts Andris Klepers interesējas par iepriekšējām izsolītajām cirsmām. Par spīti izsoles 
noteikumiem, ka kokus necērtam ligzdošanas laikā, tomēr šis noteikums netiek ievērots. Gints 
Bērtiņš skaidro, ka līdz domes sēdei precizēs izsoles noteikumus, jo šobrīd situācija ir tāda, ka mēs 
visur esam ielikuši, ka to nedrīkst darīt, bet nav nekur sankcijas par pārkāpumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmā “Stāvie krasti”, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

48.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmā “Astras”, Ēveles pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
 



 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmā “Astras”, Ēveles pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

49.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un “Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, 

Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Baiks, Reinis Muižnieks 
 
Deputāts Andris Klepers rosina nemazināt cenu, bet nogaidīt uz vēlāku laiku.  
Deputāts Reinis Muižnieks un domes priekšsēdētājs Jānis Baiks ir par izsoles cenu samazinājumu, 
jo ir grūta pieejamība un mazs izcērtamais apjoms. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmās “Alnīši”, Ipiķu pagastā un 

“Jaunkliņģeri”, Ķoņu pagastā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

50.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 009 0072 nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 009 0072 

nodošanu īpašumā bez atlīdzības”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
 



51.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9666 004 0193 nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9666 004 0193 

nodošanu īpašumā bez atlīdzības”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

52.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9672 001 0081 nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Kaspars Kļaviņš, 
Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andrejs Gluhovs), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 96720010081 

nodošanu īpašumā bez atlīdzības”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

53.§ 
Saistošie noteikumi 

“Par kārtību, kādā Valmieras novada pašvaldība  organizē un pieprasa samaksu no 
vecākiem par  ārpusģimenes aprūpes pakalpojumu” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Par kārtību, kādā Valmieras novada pašvaldība  

organizē un pieprasa samaksu no vecākiem par  ārpusģimenes aprūpes pakalpojumu”; 
2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
 



54.§ 
1.PAPILDU JAUTĀJUMS 

Saistošie noteikumi "Valmieras novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikums" 

 
Ziņo: Līga Bieziņa 
 
Izsakās: Jānis Olmanis, Jānis Baiks, Andris Klepers, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Ivo Virsis, 
Guntis Gladkins 
 
Ziņotāja ziņo, ka ir sagatavoti saistošie noteikumi par Valmieras novada pašvaldības iedzīvotāju 
padomēm, to izveidi un darbību. Padomei jābūt iedzīvotāju iniciētai rosībai. 
Domes priekšsēdētājam Jānim Baikam neliekas pareizi, ka nolikums paredz tikai vienu iedzīvotāju 
padomi Valmierā. Rosina celt balsošanas slieksni un Valmierā padomes dalīt pa apkaimēm. Pats 
likums ir ļoti slikts un nepārdomāts. Šim vajadzētu būt kā palīginstrumentam novada saliedētībā 
nevis šķelšanā. 
Deputāts Andris Klepers rosina papildināt 6.2.punktu ar brīvā laika organizēšanu vai citām jomām, 
kas skar dzīves kvalitāti. Padome var prioritizēt katras vietas problēmas un vajadzības. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš min, ka noteikumiem ir jābūt elastīgiem un jādod iespēju padomēm 
izveidoties katrā vietā. Valmieras pilsētā iesaka brīvi veidot padomes, neiezīmējot konkrētas 
robežas. 
Ivo Virsis norāda, ka iedzīvotāju aptaujas, uzsākot šīs padomes veidot, ir ļoti labas. Tās parāda 
aktīvo iedzīvotāju viedokli. Konkrēti par Rūjienu, iesaka labāk veidot apvienības teritorijā, nevis katrā 
pagastā, jo Rūjienas apvienībā daļa pagastu ir ļoti maziņi, kur visticamāk patstāvīgi padomes 
neizveidosies. Runājot par 6.punktu, mēs darba grupā pieturējāmies pie likumā noteiktajām 
funkcijām. 
Deputāts Edvīns Straume norāda, kamēr mēs to pasākumu neiedarbināsim, tikmēr nesapratīsim 
kāds variants būs labāks un optimālāks. Nepiekrīt viedoklim, ka vajag atļaut brīvu vaļu un padomes 
veidot katrā pagalmā. Iesaka Valmierā padomes dalīt Gaujas labais un kreisais krasts. Mēs skrienam 
notikumiem pa priekšu. Teritoriālais plānojums vēl pamainīs pilsētas robežas un apvienību teritorijas 
perimetrus. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš min, ka primāri ir jāsaprot vai mēs to nolikumu tagad laižam uz priekšu. 
Un kas notiek, ja mēs to nedarām. Nākamais var runāt par to vai padome ir katrā pagastā, apvienībā, 
pilsētā. Pamat būtība būtu, ja mēs aicinātu un dotu iespēju cilvēkiem uz vietas savu iniciatīvu paust 
un tos savus resursus izmantot un tādējādi sadarboties ar pašvaldību un dot pašvaldībai labumu un 
visai kopējai teritorijai. 
Deputāts Guntis Gladkins min, ka līdz šai dienai neviena pašvaldība vēl tā skaisti šo pasākumu nav 
ieviesusi. Process ir diezgan sarežģīts un jo lielākos rāmjos mēs to saliekam, jo process paliek 
sarežģītāks un neiespējamāks. Jārada stāsts, lai iedzīvotāji iniciē savu domu savās kopienās. 
Rosina šobrīd šādā variantā nesasteigt un neiet uz priekšu. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks pārtrauc debates un rosina atlikt jautājumu. 
 
Kopīgā komiteja nolemj atlikt jautājumu. 
 
 

55.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par pabalstiem un sociālajām garantijām Valmieras novadā 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers 
 
Ziņotāja informē deputātus kā ir strādāts attiecībā uz sociāliem pabalstiem un sociālajām garantijām 
2024.gadā un kas ir noticis 2025.gada pirmajos četros mēnešos. Skaitļi ir pamats, lai rosinātu 
grozījumus saistošajos noteikumos. It īpaši atbalsts audžuģimenēm. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks uzsver, ka primārais ir celt ikmēneša maksājumus 
audžuģimenēm un par bērniem no 16-18 gadiem vajadzētu lielāku summu. Par audžuģimenēm un 



veselības apdrošināšanu, to lemsim kopā ar budžetu. Konceptuāli tas ir jādara un uz to mums jāiet, 
ja gribam, lai audžuģimenes būtu novadā. 
Deputāts Andris Klepers norāda, ka šis ir viens no audžuģimeņu piesaistes veidiem. Šobrīd 
konkurencē mēs esam zaudētāji. Veselības apdrošināšana ir specifisks atbalsta veids, bet tas dod 
iespēju bērniem palikt novadā.  
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

56.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par Visvalža Lāča piemiņas godināšanu ar ielas nosaukumu Valmierā 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Klepers, Jānis Baiks 
 
Ziņotāja ziņo, ka ir saņemts priekšlikums nosaukt kādu no Valmieras pilsētas ielām Visvalža Lāča 
vārdā. Vēlas zināt deputātu viedokli. 
Deputāts Andris Klepers norāda, ka ielas pārdēvēšana nav vienīgais veids, lai godinātu cilvēku. 
Tikpat labi tā var būt goda plāksne pareizā vietā. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks sniedz komentāru, ka ideju nenoraidām, bet meklēsim kādu 
risinājumu. 
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

57.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par Valmieras novada izglītības iestāžu prioritāriem remontdarbiem 

 
Ziņo: Jānis Zvirbulis 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Evija Voitkāne, Inta 
Štefenberga 
 
Ziņotājs ziņo par novada izglītības iestāžu prioritāriem remontdarbiem. Iepazīstina deputātus ar ēku 
izvērtējumu. Prioritāriem darbiem konkrētās skolās un bērnudārzos. 
Deputāts Andris Klepers interesējas, cik un kādās kategorijās mums ir novērtētas izglītības 
iestādes?  
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks min, ka 54 ēkas ir normālā stāvoklī, 14 ēkās ir kaut kas drusku 
uzlabojams un 4 ēkas ir ļoti sliktā stāvoklī. Labais ir tas, ka ir novērsts viss, kas var sagāzties. Kad 
notiek cīņa par budžetu, tad izglītības iestādēm primārais ir galdi, tāfeles, jauna grīda utt. Pārējais, 
piemēram apkure un citas komunikācijas, paliek nekustamā īpašuma pārvaldes ziņā. Skolai to 
nevajag. Protams ir jāizvērtē un jāmeklē vispiemērotākās un lietderīgākās iespējas katras ēkas 
uzlabošanā. 
Jānis Zvirbulis norāda, ka svarīgiem darbiem vispār būtu jābūt citā budžetā, nevis skolu budžetos. 
Un tad no tā atsevišķā budžeta prioritārā secībā varētu veikt darbus. 
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 13:09 
 
 
 



Sēdes vadītājs  (personiskais paraksts) Jānis Baiks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja  (personiskais paraksts) Santa Jarceva 


